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Protokół Nr 1i2021
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego

odbytego w dniu 25 sĘcznia 2021roku.

Ad pkt 1.

Posiędzenie Komisji otworzył jej Przewodnicz4cy Jan Rutowicz witaj4c na
wstęp ie zebrany ch członków.
Stwierdzit, ze na stan 5 członkow zgodnie z listq obęcności w posiedzeniu udziat
bierze 5, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzli.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1. do protokołu.
Następnie Przewodniczqcy Komisj i powitał :

- Wójta Gminy Henryka Koniecznego,
- Inspektora ds. pozyskiwania funduszy
europejskich Pawła Pękalę

- Inspektora ds. ochrony środowiska Tomasza Plutę

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokotu.

Ad pkt 2.

Przewodniczqcy Komisji zapoznaŁ Z proponowanym porządkiem posiedzenia,
który stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Komisja jednogłośnie przyjęłaporzqdek posiedzęnia w następujQcym brzmieniu:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
2. P rzyjęcie porządku posiedzęnia Komisj i.
3. Przyjęcie proto[ołu zpoptzedniego wspólnego posiedzęnia Komisji odbytego

w dniu 17 grudnia2020 roku.
4. Sprawozdanię z działalności Komisji za 20f0 rok.
5 . Zapoznanie się Z procesem przygotowania inwestycj i zap|anowanych na 20fI rok.
6. Zapoznanie się z wnioskiem o wydanie decyzji o środowiskowych

uwarunkowaniach przedsięw zięcia pod nazw4,'Budowa instalacj i
eksperymentalnej do termicznego przeksńałcania odpadów inne niz niebezpiecme
w miejscowości Fałków przy ulicy Plęskowickiej 89.

7. Sprawy róine i wolne wnioski.
8. Zakonczeme posiedzenia.



Ad pkt 3.

Następnie Komisja jednogłośnie przyjęła protokoł' zę wspólnego posiedzenia
Komisji odbytego w dniu 17 grudnia2020 r.

Ad pkt 4.

W tym punkcie Przewodniczqcy Komisji Jan Rutowicz odczytał sprawozdarue
zpracy Komisji Rozrvoju Gospodarczego Rady Gminy w Fałkowię za2020 rck.
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokófu.

Ad pkt 5.

Przewodnrczqcy poprosił o zabranie głosu inspektora ds. informatyzacji

i pozyskiwania środków europejskich Pawła Pękalę o przedstawienie informacji

o zadaniach inwestycyjnych na202l rok.

Inspektor stwierdzlł., ze zadania inwestycyjne rozpoczęto jui w 2020 roku
przygotowuj4c postępowania przetargowę z ukończeniem inwestycji w f021 roku.

Przeprowadzono 25 takich postępowań, z częgo I0 zadań ukończono w 100o/o,

natomiast dalsze 15 zadań będzie ukończonę w 2021 roku. Wszystkie tę zadania
w postaci tabęli zawierujqcej takie dane jak:. nazvva zamówienia, tryb zamowienia, data

zawarcia i numer umowy' wartość umowna' wybrany oferent i termin wykonania

stanowi załączniknr 5 do niniejszego protokółu.

Wypowie dź tę uzupełnił wójt Gminy Henryk Konieczny, który powiedzi ał między
innymi' ze obok wymienionych w tabeli zadan w chwili obecnej s4 ptzygotowywane
jeszc"S dwa wnioski:

1) Wniosek
chcemy
siłownię.

2) Wniosk o

złozony dla wsi Skórnice, jako terenu popegeęrowskieBo, W którym

poprawió drogi, plac zabaw, usytuować dodatkowe oświetlenie,

zakup busa i autobusu.

Poza tym będziemy chcieli w 202I roku wyremontować dwa - trzy dodatkowe

odcinki dróg i pomyśleć o kanalizacji w następnych miejscowościach gminy _

zakończyt. wypowiedź Wój t Koniecmy.



Ad pkt 6.
W tym punkcie prowadzący popros7ł' o zabranie głosu inspektora prowadzęcego

Sprawy ochrony środowiska w gminie TomaszaPlutę, w celu Zapoznania wszystkich
z wnioskiem o wydanie decyzji o środowiskowyeh uwarunkowaniach przedsięwzięcia
pod nazw4 ,,Budowa instalacji eksperymentalnej do termicznego przeksńał.cania
odpadów innych niz niebezpieczne w miejscowości Fałków przy ulicy Plęskowickiej
89.
Inspektor powiedziat. mtędzy innymi, ze przedsięwzięcie jest bardzo kontrowersyjne,
wtęCz nieakceptowalne społecznie, co wynika z wypowiedzi osób telefonicznie
v'ryraŻających swoją opinię na tęmat planowanej inwestycji. Dawna firma Polskie
odpady Komunalne zmięniła wtaściciela, został' nim Stefan Pach. Oprocz tej firmy
zadziałała nowa' której prezęSem jest dotychczasowy prezes PoK Robert Pach i firma
ta ztoŻyłajuz drugi wniosek o wydanie decyzji na termiczne przekształcanię odpadów.

Pierwszy z wniosków pozostat. bęz tozpozrrania' poniewaz firma w terminie nie

uzupetniła braków.
Informacja o tym, że dla drugiego wniosku, po uzupełnieniach, zgodnie

Z procedur4 nast4piło wszczęcie postępowania, została umieszczona poprzez

obwieszczenię w Biuletynie Informacji Publicznych Urzędu Gminy w Fałkowie.
W zwiqzku z faktem, ze stoimy przed powaznym przedsięwzięciem będziemy brac
pod uwagęudział naszęgo społeczeństwa w całej procedurze. Tak, aby wSZyScy mogli
składaó swoje uwagi i wnioski w terminie 30 dni - na etapie przewidzianym dla tej

czynności. KuŻdy etap przedmiotowego postępowania będzie obwięszczany na

stronach BIP-u. IJtzqd Gminy juz rczesłał zawiadomienia dla właścicieli działek
w promieniu 100 metrów od dział.ek, na których planowane jest przedsięwzięcte, tj.
osób będ4cych stronami w tym postępowaniu. odpowiednie organy majq się

opowiedzieÓ, czy wójt powinien nakazać sporzqdzenie raportu oddziaływania tego

przedsięwzięciana środowisko, a co się ztymwt4ie naludzi.Inwestycjanazwana jest

,,innowacyJnd, i ma działac przęz okres dwóch lat. Po tym czasie firma moŻę
ponownie ubiegaó się o da|sz4 tego typu działaLnośc. w karcie informacyjnej
przedsięwzięcia, która stanowi zat4cznikdo wniosku o wydanię w/w decyzji widnieje,
ie flrma ma spalać około 585 ton odpadów dziennie' a odpowiednie filtry będę

oazy szczać proces termicznego przeks ztałcania - prrynajmniej tak deklaruj e inwestor.
Wypowie dź uzupełnił Wojt, podkreśIĄą", ze gmina nie posiada laboratorium,

nie mozemy wykonywać iadnych badan w tym zakresie, opieramy się na wiedzy

fachowców, natomiast właściciel firmy całkowicie stracił zaufanie w całej gminnej

społeczności.
W tym miejscu Przewodniczqcy Rady Gminy Piotr Gonerka podkreślił, Że

zanim do urzędu wpłynqł ten wniosek, to na dziatce obok zgromadzonych odpadow
juŻwcześniej powstawała konstrukcjaprzypominająca kominy i spalarnię, dlatego tez
reagowaliśmy odpowiednimi pismami do organów kontroluj4cych Z prośbq

o interwęncje w tej sprawie.
Stanowisko właścicieli jest takie, ze dokęd nie ma poŁ4czonych ze sobę elementów, to

nie jest to jeszcze spalamia.
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Ad pkt 7.

w tym punkcie radny Robert Bomba zapytat Czy odbyĘ się rozmowy
z Nadleśniczym odnośnie zamiany dziatck. Pan.Wójt odpowiedziat., ze takie rozmowy
odbęd4 się byó mozę juŻw lutym tego roku.
Następnie Przewodnicz4cy Rady Gminy Piotr Gonerka poprosił o interwencję
w sprawie uszczęrbku chodnika na ulicy przed budynkiem muzeum w Fałkowie oraz
na ulicy Glinianki przy posesji Mariana Pluty.
Radny Robęrt Bomba zwrocił uwagę' ze jest przechylona tablica informuj4ca przed
przępompowni4 ścieków, a firma odbieraj4ca odpady komunalne odpowiednio ich nie
zabezpieczai zdarza się, Że gubi4po drodze worki z odpadam|
Radny Jan Dziuba prosił o intęrwencję w sprawie komunikacji publicznej na teręnie
gminy i powiatu.

Ad pkt 8.

W związku ze zrealizowaniem porzędku posiedzenia Przewodniczący Komisji
podziękował wszystkim za udział. i zankn$ posiedzenie.

Na tym protokół zakonczono.

Protokółowata.
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